
و  موفقیت  خوزستان  ازمنکر  نهی  و  معروف  به  امر  ستاد  دبیر 
تاثیرگذاری فریضه امر به معروف و نهی ازمنکر را در گرو همگانی 
و مردمی کردن آن دانست و افزود: بدون ورود مردم به صحنه امر 

به معروف و نهی از منکر تاثیر خود را در جامعه نخواهد گذاشت.
بهمن شهریاری در آستانه حلول ماه محرم و هفته امر به معروف 
و نهی از منکر در نشست خبری اظهار داشت: مردم در هرکاری 
ورود کنند ضریب موفقیت در آن کار بالا می رود و در صورتی بی 
تفاوتی حاکم باشد فریضه امر به معروف و نهی ازمنکر به اهداف 

بلند خود نخواهد رسید.
وی به اهمیت فریضه امر به معروف ونهی ازمنکر و نقش راهبردی 
این فریضه در مهار منکرات و اشاعه معروف ها در جامعه اشاره 

کرد و افزود: پایه و اساس نهضت امام حسین)ع( امر به معروف و 
نهی از منکر است و برای احیا سنت نبوی همه داشته های خود 
را در طبق اخلاص گذاشت تا جلوی انحراف ها در جامعه ای که 
بود  گذشته  محمد)ص(  حضرت  اسلام  پیامبر  رحلت  از  ۵۰سال 

بگیرد و ظلم را ریشه کن کند.
دبیر ستاد امر به معروف و نهی ازمنکر خوزستان به نقش رسانه 
ها در تبیین فریضه امر به معروف و نهی ازمنکر در جامعه اشاره 
کرد وافزود: تحریف با تبیین کنار زده می شود و وسیله تبیین ، 

رسانه است.
رفتار  با  و طراحی های دشمن  ها  شهریاری تصریح کرد:برنامه 
و  شود  می  خنثی  صحنه  به  آنان  ورود  و  مردم  گری  انقلابی 
ثمر  به  ندهیم طراحی دقیق دشمن  به خرج  چنانچه هوشمندی 

خواهد رسید.
نهضت   ، خوزستان  ازمنکر  نهی  و  معروف  به  امر  ستاد  دبیر 
به  امر  هفته  شعار  را  سازی  فرهنگ  و  گری  مطالبه   ، حسینی 
معروف و نهی ازمنکر بیان کرد و افزود: فعال شدن تشکل های 
فریضه  احیای  برای  ستاد  این  انتظار  همگانی  نظارت  و  مردمی 

امر به معروف و نی از منکر است.
مطالبات  از  را  اداری  فساد  با  ومبارزه  اداری  سلامت  شهریاری 
مردم بیان کرد و افزود: همه دستگاه ها و مدیران اجرایی دولتی 
و عمومی باید در برابر عملکرد خود پاسخگو باشند و به مطالبات 

مردم پاسخ دهند.

وی در ادامه به قانون مدون حمایت از آمرین به معروف و ناهیان 
از منکر اشاره کرد و افزود:این ستاد خود را موظف می داند از آمرین 
به معروف و ناهیان از منکر حمایت قانونی کند و اجازه نمی دهد 

به آنان تعرض شود.
شهریاری گفت: همه دستگاه های اجرایی وظیفه دارند شورای امر 
به معروف و نهی از منکر داشته باشند و آموزش های لازم را به 

کارکنان خود بدهند.
وی برپایی کلاس ها و دوره های آموزشی مرتبط با فریضه امر 
به معروف و نهی از منکر را از کارهای ستاد احیای امر به معروف 
و نهی ازمنکر بیان کرد و افزود:برای اینکه این فریضه به خوبی 
در جامعه رواج یابد آموزش ها باید جدی گرفته شود وبه یاد داشته 
است  رهبری  معظم  مقام  تاکید  مورد  که  لسانی  تذکر  با  باشیم 

جلوی بسیاری از فسادها گرفته می شود.
نشست تخصصی با مسئولان قضایی استان ، دیدار با مسئولان 
بازرسی و تعزیرات حکومتی ، تجمع بزرگ مطالبه گران و توجیه 
شیوه های مطالبه گری ، راه اندازی تریبون آزاد و دیدار با اصحاب 
با  دیدار   ، مختلف  های  عرضه  در  هنرمندان  با  نشست   ، رسانه 
شهدای  و  منکر  از  نهی  و  معروف  به  امر  شهدای  های  خانواده 
سلامت ، دیدار با نماینده ولی فقیه در خوزستان و امام جمعه اهواز 
و نشست مشترک با نمایندگان مردم خوزستان در مجلس خبرگان 
ازمنکر  نهی  و  معروف  به  امر  ستاد  مهم  های  برنامه  از  رهبری 

خوزستان در این هفته است.

مجلس گفت:  در  امیدیه  و  هندیجان  بندرماهشهر،  نماینده 
رها  و   ۲ مارون  سد  احداث  در  نیرو  وزارت  غلط  سیاست های 
سازی آب در رودخانه زهره باعث از بین رفتن  دام ها و زمین های 

کشاورزی در پایین دست این رودخانه ها شده است.
حبیب آقاجری اظهار داشت: در جریان جلسه با وزیر نیرو در خصوص 
انتقال آب خوزستان به استان های بالادست مسایل مختلفی مطرح 
شد. شهرهایی که در مسیر رودخانه جراحی)مارون( هستند از جمله 
بهبهان، جایزان، رامهرمز، رامشیر، جراحی بندرماهشهر و شادگان 
آب ندارند و نخلستان های این مناطق خشک شده و آبی نیست 

که به نخل ها و کشاورزی داده شود.
خمینی  بندرامام  و  امیدیه  هندیجان،  بندرماهشهر،  مردم  نماینده 
شده  داده  کشاورزان  به  تابستانه  کشت  مجوز  امسال  کرد:  بیان 
اما آبی نیست که زمین های خود را آبیاری کنند این آب حتی به 

اندازه ای که مجوز دادن هم نیست.
وی با اشاره به احداث سد مارون ۲ در بالادست گفت: طبق گفته 
اما احداث  وزیر نیرو طرح "سد مارون ۲" در فاز مطالعاتی است 

این سد در مرحله اجرایی است.
هندیجان  مردم  و  ندارد  آب  زهره  رودخانه  داد:  ادامه  آقاجری 
از این رودخانه آب نمی خورند زیرا آب مد دریا  دام هایشان دیگر 
که حدود 4 متر ارتفاع دارد وارد آب رودخانه می شود و از طرفی به 
دلیل دبی کم آب رودخانه آب دریا بر آب رودخانه غلبه کرده و آب 

رودخانه زهره شور می شود.
در  امام  بندر  و  امیدیه   ، هندیجان  بندرماهشهر،  مردم  نماینده 
مجلس عنوان کرد: وقتی آب از سد کوثر رها شد، یک روز هم آب 
به هندیجان نرسید. این آب را بالادست ها استفاده کردند. متاسفانه 
بالادست   در  اکنون  دارد؛  وجود  بالادست  در  غلطی  سیاست های 
رودخانه زهره برنج کاشته شده و این در صورتی است که پایین 

دست حتی آب نیست که دام های مردم مصرف کنند.
آقاجری با اشاره به اینکه قرار شد نمایندگان از کانال "چمشیر" 
باید  ابعاد  این مناطق در همه  نیازهای  بازدید کنند اظهار کرد: 
حساب شود؛ نیاز کشاورزی، شرب و دامداری و... باید در نظر 
بهم  فصلی  هور  و  هور  و  تالاب ها  زیست  محیط  شود.  گرفته 

هستیم  مطالعاتی  فاز  در  ما  می گوید  نیرو  وزارت  است؛  خورده 
باور  را  حرف ها  این  ما  ولی  نگرفتیم  نادیده  را  موضوعی  و 

نمی کنیم.
آقاجری در پایان خاطرنشان کرد: مردم هندیجان تشنه هستند و 
هم اکنون باید آبی از سد کوثر برای این چند روز رها سازی شود؛ 
تا چه حد  وعده  این  ببینیم  باید  و  داده  مساعد  قول  نیرو  وزارت 

محقق می شود.

معاون توسعه مدیریت سازمان منطقه آزاد اروند گفت: منابع مالی 
به هیچ عنوان جوابگوی نیازمندی های زیرساختی درمنطقه نیست.

مدیریت  و  توسعه  معاون  رستمی  احمد  خبری  نشست  نخستین 
سازمان منطقه آزاد اروند در سالن اجتماعات سازمان منطقه آزاد 

برگزار شد.
رستمی برسرعت بخشیدن به روند اطلاع رسانی و تقویت چرخه 
و  ابهامات  از  بسیاری  گفت:  و  کرد  اشاره  منطقه  در  اطلاعات 
سئوالات ناشی از ایرادهایی است که خود ما در عدم پاسخگویی 
به موقع داریم؛ شاید اولین ابهامی که برای مردم وجود دارد این 
است که سازمان منطقه آزاد اروند با درآمد میلیاردی چه کارهای 

انجام داده است.
وی در خصوص گزارش عملکرد سازمان منطقه آزاد اروند گفت: 
در بحث میزان درآمد و منابع مالی از سال 84 تا ابتدای تاسیس 
سازمان و تا پایان سال 98 میزان درامد منطقه آزاد اروند بالغ بر 

3هزار میلیارد تومان بوده است.
معاون توسعه و مدیریت سازمان منطقه آزاد اروند اظهار کرد: از این 
3 هزار میلیارد تومان، 9۰۰ میلیارد تومن صرف هزینه های جاری 
میانگین  واقع کل  در  و  است  اروند شده  آزاد  منطقه  نگهداری  و 

درآمدهای سالیانه منطقه آزاد اروند به ۲۰۲ میلیون می رسد.
منطقه  سازمان  هزینه کردهای  برخی  اینکه  به  اشاره  با  رستمی 
آزاد اروند هزینه حاکمیتی است، بیان کرد: در بحث هزینه های 
جاری برخی هزینه ها صرف هزینه های عمران و آبادانی شهری، 
کمک  به نهادهای حمایتی، فرهنگی و اجتماعی شهرهای آبادان 

و خرمشهر شده است.
سازمان  از  اجرایی  دستگاه های  تمام  اینکه  بیان  با  ادامه  در  وی 
جمله  از  حمایتی  نهادهای  به  ها  کمک  گفت:  می گیرند،  کمک 
که  است  شده  انجام  اجرایی،  دستگاه  امداد،  کمیته  و  بهزیستی 
این هزینه ها که برای سازمان نیست بلکه هزینه های است که 

ما موظفیم برای مردم هزینه کنیم و در قانون تعیین شده است.
رستمی به کمک های مالی و حمایتی سازمان منطقه آزاد اروند از 
تیم صنعت نفت اشاره کرد و افزود: کمک هایی مالی هم به تیم 

صنعت نفت صورت گرفته است گاها گفته شده است که منطقه آزاد 
ارونداسپانسر صنعت نفت است؛ در صورتی که سازمان نهاد دولتی و 
حاکمیتی است و نیاز به اسپانسری ندارد اگه سازمان به صنعت نفت 

کمک نمی کرد هیچ ارگانی حاضر به حمایت مالی نبود.
وی با اشاره به میانگین سالیانه 6۰ میلیاردی هزینه های جاری و 
نگهداری گفت: قانون به ما اجازه داده است کمک کنیم و تا جایی 
به عنوان  و  است  انجام  در حال  کارها  این  داده  اجازه  قانون  که 
موضوعات  از  برخی  می شود؛  پرداخت  نگهداری  و  جاری  هزینه 
ممکن است قابل قبول برخی اشخاص نباشد ولی خارج از قانون 

مدیریت مناطق آزاد و بخشنامه ها نمی توان کاری را انجام داد.
موضوعات  در  سازمان  درآمدهای  ماباقی  اینکه  بیان  با  رستمی 
عمرانی هزینه می شود، گفت: ماباقی هزینه ها هزارو ۲۰6 میلیارد 
تومان می باشد که با توجه به نیازهای منطقه به لحاظ زیرساختی 
تجاری، شهری و صنعتی مابقی درآمدهای سازمان در موضوعات 

عمرانی هزینه می شود.
وی گفت: مبلغ کل هزینه های عمرانی ۲هزار میلیارد که میانگین 
سالانه هزینه های عمرانی ۱۲6 میلیارد تومان می باشد؛ تا قبل 
از سال 9۲ این میانگین نزدیک به 4۰ میلیارد تومان، و از سال 
9۲ الی 98 میانگین هزینه های عمرانی سازمان منطقه آزاد اروند 

نزدیک به ۲4۰ میلیارد تومان رسیده است.
با  بیان کرد:  اروند  آزاد   معاون توسعه و مدیریت سازمان منطقه 
توجه به حجم کم هزینه های عمرانی و نیازمندی های منطقه به 
میزان  این  تجاری، صنعتی ،شهری،  زیرساخت های طرح  لحاظ 

خدمات با نیازهای منطقه قابل مقایسه نیست.
اروند  آزاد  منطقه  محدوده   9۲ سال  از  قبل  کرد:  عنوان  رستمی 
 ۲۰۰ زیر  جمعیت  و  هکتار   ۲۰۰ و  هزار   ۱۷ با  باریکی  محدوده 
هزار نفر بوده سپس محدوده توسعه پیدا کرد و بیش از ۵۰۰ هزار 
نفر جمعیت به محدوده منطقه آزاد اضافه شد ولی درآمدی اضافه 

نشده است. 
هیئت  و  شد  گرفته  تصمیم  موضوع  این  که  هنگامی  گفت:  وی 
دولت توسعه محدوده مناطق آزاد را در آبادان و خرمشهر مصوب 

کرد درامدی اضافه نشد و تورم بیشتر شده است به عبارتی این 
گسترش محدوده با دخل و خرج قابل مقایسه نبوده است.

معاونت توسعه منطقه آزاد اروند گفت : مسئله از آنجا شروع شد 
که محدوده توسعه پیدا کرد ولی تعهدات با قبل قابل قیاس نیست 
در گذشته ردیفی داشتیم به نام کمک به مناطق هم جوار موظف 
به  خرمشهر  و  آبادان  شهرهای  به  تومان  6میلیارد  الی   ۵ بودیم 
عنوان همجوار کمک کنیم ولی اکنون این مناطق همجوار نیستند 

در محدوده مناطق آزاد اروند قرار دارند.
رستمی افزود: منطقه آزاد اروند با این درآمدها و منابع مالی به هیچ 
عنوان جوابگوی نیازمندی زیرساختی و شهری منطقه نخواهد بود 
ظرفیتمان با آنچه که نیازمندی است بسیار متفاوت است با درآمد 
سریع  پاسخگویی  امکان  سال  در  تومان  میلیارد   3۰۰ الی   ۲۰۰

نیازمندی ها شهر را نداریم.
 وی افزود: با مصوبه هیئت دولت توسعه منطقه و ردیف بودجه آن 
در ردیف بودجه کل کشور به عنوان توسعه عمران شهری آبادان 
و خرمشهر قرار داد شد ولی اتفاقی صورت نگرفت است.خیلی از 
پروژه ها در منطقه آزاد اروند ماهیت سرمایه گذاری ندارند و بخش 
خصوصی انگیزه ای برای سرمایه گذاری ندارد ، دولت باید در این 

راستا حمایت کند. امیدواریم با پیگیری به نتیجه برسیم. 
معاون توسعه سرمایه گذاری منطقه آزاد اروند گفت: از ابتدای سال 
84 تا پایان سال 9۲ میانگین هزینه های فرهنگی هشتصد میلیون 
تومان بود و از 9۲ تا 98 میانگین سالیانه ۱۷۰میلیارد تومان هزینه 
شده است و در همین دوره بابت موضوعات فرهنگی اجتماعی و 
هنری منطقه آزاد اروند ۱۱9 میلیارد تومان هزینه کرده است .این 
جمعیت  افزایش  دلیل  به  اجتماعی  فرهنگی،  هزینه های  افزایش 

مردم در منطقه آزاد اروند است .
با  اروند  آزاد  منطقه  اصلی  های  ماموریت  اینکه  بیان  با  رستمی 
یک سری شاخص ها و عملکردها تعریف شده سنجیده می شود 
از  که  صادراتی  کل  است  صادرات  شاخص ها  این  از  افزود:یکی 
سال 84 تا 98 صورت گرفته در منطقه آزاد اروند ۱۰ هزار و ۵۱3 

میلیون دلار بوده است.

مجلس  در  خوزستان  نمایندگان  مجمع  رئیس 
شورای اسلامی اعلام کرد: تحقیق و تفحص از 
سازمان منطقه آزاد اروند، شرکت نیشکر هفت تپه 
در  خوزستان  استان  فاضلاب  و  آب  شرکت  و 

دستور کار قرار گرفت.
مجلس  در  اهواز  نماینده  حسینی  کریم  سید 
شورای اسلامی با انتشار پیامی در صفحه خود در 
نمایندگان  مجمع  جلسه  از  اجتماعی  شبکه های 
داد  خبر  محاسبات  دیوان  رئیس  با  خوزستان 
نمایندگان  مجمع  جلسه  »در  است:  نوشته  و 
شد،  مقرر  محاسبات  دیوان  رئیس  با  خوزستان 
تپه،  هفت  نیشکر  شرکت  از  تفحص  و  تحقیق 
سازمان  و  خوزستان  فاضلاب  و  آب  شرکت 

منطقه آزاد اروند در دستور کار قرار گیرد«.

اروند  آزاد  منطقه  سازمان  از  تفحص  و  تحقیق 
مجلس  گذشته  دوره های  در  نیز  این  از  پیش 
مطرح شده بود ولی به سرانجام مناسبی نرسیده 
باقی  بازدید  و  در حد چند سخنرانی  تنها  و  بود 
از  مردم  به  قابل ذکری  و  ملموس  نتایج  و  ماند 
ارائه نشد.شرکت نیشکر هفت تپه نیز که در  آن 
سال های اخیر همواره محل اعتراضات کارگری 
با  قبل  سال  چند  نیز  بود  خوزستان  استان  در 
شد  واگذار  بخش خصوصی  به  فراوانی  شبهات 
را  خوبی  روزهای  بعد شرکت  به  زمان  آن  از  و 
خوزستان  فاضلاب  و  آب  شرکت  نکرد.  تجربه 
تنش های  بی شمار  دلیل وجود مشکلات  به  نیز 
آبی در محدوده خود مورد توجه نمایندگان برای 

انجام تحقیق و تفحص قرار گرفته است.
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معاون استاندار خوزستان :
انتخابات دور دوم

 در ۷۰۴ شعبه برگزار می شود
معاون سیاسی اجتماعی استانداری خوزستان با اشاره به لزوم 
استان  برنامه های  تمامی  در  بهداشتی  پروتکل های  رعایت 
گفت: انتخابات دور دوم مجلس شورای اسلامی برای تعیین 
اخذ رای، ۲۱ شهریورماه  اهواز در ۷۰4 شعبه  نماینده سوم 

برگزار می شود.
حوزه  نماینده   3 از  داشت:  اظهار  زاده  حسین  حسین  علی 
انتخابیه اهواز، کارون، باوی و حمیدیه در دوم اسفندماه دو 

کرسی تعیین تکلیف شد.
وی افزود: یک نفر نماینده باقی مانده از این حوزه انتخابیه به 
دور دوم کشیده که این دور انتخابات در روز جمعه ۲۱ شهریور 

ماه برگزار می شود.
معاون سیاسی-اجتماعی استانداری خوزستان گفت: در این دور 
انتخابات ۷۰4 شعبه اخذ رای برای شهرستان های اهواز، کارون، 

حمیدیه و باوی در نظر گرفته شده است.
وی تصریح کرد: روند و فرایندها و نظارت ها با همان دقت دور 
دوم برگزار و شعب اخذ رای مثل سابق طوری برنامه ریزی 
شده که مردم بتوانند به سهولت و راحتی در انتخابات مشارکت 

داشته باشند.
برای  اجرایی  عوامل  بین  لازم  آمادگی  افزود:  زاده  حسین 
برگزاری انتخابات پرشوری و سالم ایجاد شده است. دوره های 
با هماهنگی وزارت  نیز برای عوامل دور دوم  آموزشی لازم 

کشور ایجاد شده است.
وی تاکید کرد: برای حفظ سلامت رای دهندگان و عوامل 
روند  در  بهداشتی  پروتکل های  رعایت  اجرایی  و  نظارتی 

انتخابات لازم و ضروری است.
انتخابات دور دوم یازدهمین دوره مجلس شورای اسلامی در 
حوزه انتخابیه اهواز، کارون، باوی و حمیدیه بین آقایان احمد 

سراج و شبیب جویجری برگزار می شود.

مدیرکل دامپزشکی خوزستان :
میگو بدون بیماری تولید كرديم

رعایت  با  امسال  گفت:  خوزستان  دامپزشکی  مدیرکل 
دستورالعمل های ابلاغی سازمان دامپزشکی کشور موفق به 

تولید میگو بدون بیماری در استان شده ایم.
مصطفی کنارکوهی در حاشیه بازدید از مجتمع پرورش میگوی 
چوئبده آبادان و دیدار با پرورش دهندگان از نزدیک روند پرورش 
کرد:  تأکید  و  اظهار  آبزیان  بیماری های  خصوص  در  میگو، 
کارشناسان دامپزشکی آماده هستند تا نظارت های شبانه روزی 
بهداشتی و اقدامات پیشگیرانه را از هرگونه بیماری انجام دهند 

و در این راستا دوره آموزشی برگزار خواهد شد.
وی افزود: در سال جاری با رعایت دستورالعمل های ابلاغی 
سازمان دامپزشکی کشور موفق به تولید میگو بدون بیماری در 
استان شده ایم و تاکنون تلفاتی در حوضچه های پرورش میگو 

گزارش نشده است.
به  و  اجرایی  عوامل  حضور  با  گفت:  ادامه  در  کنارکوهی 
تا  ایده آل متوسط ۲۰  دلیل رشد خوب و رسیدن به وزن 
۲3 گرم، عملیات برداشت میگو از یکی از مزارع زیر کشت 

مجتمع انجام شد
وی در پایان گفت: پیش بینی می شود که از هفته آینده عملیات 
صید و برداشت از مزارع دیگر آغاز خواهد شد و این روند تا نیمه 

مهرماه سال جاری ادامه خواهد یافت.
در سال جاری ۱۵ مزرعه میگو با مساحت ۱۵۷.6 هکتار زیر 

کشت میگوی پرورشی وانامی قرار گرفته است.

دبیر اجرایی اتاق بازرگانی اهواز :
مراودات تجاری با عراق بايد بروز شود

دبیر اجرایی اتاق بازرگانی اهواز گفت: مراودات و فعالیت های 
تجاری فعالان اقتصادی در بازار عراق باید از حالت سنتی خارج 

و ساماندهی شود تا شاهد رشد صادرات به عراق باشیم.
اقتصادی،  فعالیت های  حوزه  در  کرد:  اظهار  نجفیان  محمد 
بخش خصوصی خوزستان مشکلات مشابه و یکسانی با دیگر 

استان های کشور دارد.
وی افزود: عمده این مشکلات در بخش های امور مالیاتی و 
بیمه هستند که باید با جدیت و نگاه مثبت دولت مورد بررسی 
قرار بگیرند و حل شوند زیرا بخش خصوصی شرایط سختی 
متحمل شده است. دبیر اجرایی اتاق بازرگانی اهواز با بیان اینکه 
رفع تعهدات ارزی صادرکنندگان یکی از دغدغه های مشترک 
کشور  مرزی  استان های  ویژه  تجاری  فعالیت های  انجام  در 
است، گفت: ۱4۵ عضو حقیقی و حقوقی اتاق بازرگانی اهواز با 
این مشکل روبه رو هستند و تنها بخشی از آن ها موفق به رفع 

تعهدات خود شده اند.
وی عنوان کرد: بخش دیگری از این افراد که عمدتا اشخاص 
حقیقی ساکن شهرهای مرزی استان خوزستان هستند، تاکنون 
کشور  با  سنتی  تجاری  فعالیت  جمله  از  مختلف  دلایل  به 
تعدد  و  اسلامی  جمهوری  علیه  ظالمانه  تحریم های  عراق، 
تعهدات  به  نسبت  نتوانسته اند  بخشنامه ها  و  دستورالعمل ها 

پیمان سپاری ارزی اقدام کنند.
و  مراودات  کرد:  تصریح  اهواز  بازرگانی  اتاق  اجرایی  دبیر 
فعالیت های تجاری فعالان اقتصادی در بازار عراق باید از حالت 
سنتی خارج و ساماندهی شود تا شاهد رشد صادرات به عراق 
باشیم. نجفیان بیان کرد: در نیمه اول سال 9۷ اعلام شد که 
صادرات به کشورهای عراق و افغانستان نیاز به بازگشت ارز 
ندارد اما به دلیل تعدد بخشنامه ها، امروز صادرکنندگان مشمول 
برای  متعددی  و مشکلات  ارزی شده اند  پیمان سپاری  طرح 

آن ها به وجود آمده است.
وی افزود: از دولت درخواست داریم که رفع این مشکل، در 
خارج  به  تولیدی  محصولات  صادرات  مجدد  رونق  راستای 

کشور به ویژه به عراق و افغانستان مورد رسیدگی قرار بگیرد.

رئیس دادگستری شوش :
دو ماه حقوق معوق 

پرسنل هفته تپه پرداخت شد
به گزارش مرکز رسانه قوه قضاییه، جعفری چگنی در این رابطه 
اظهار کرد: با پیگیری دستگاه قضایی و از محل منابع توقیفی 
شرکت هفت تپه حقوق های معوقه ماه های اردیبهشت و خرداد 

پرسنل شرکت هفت تپه پرداخت شد.

رئیس مجمع نمایندگان خوزستان پس از دیدار با رئیس دیوان محاسبات :

بین سه شرکت مناطق نفتخیز، حفاری و جهان پارس ؛ تحقيق و تفحص از هفت تپه، آبفا و منطقه آزاد اروند كليد خورد
قرارداد توسعه میدان نفتی

 بالارود امضاء شد
در آیینی با حضور مهندس بیژن زنگنه وزیر نفت، مدیرعامل 
مناطق  ملی  شرکت  مدیرعامل  و  ایران  نفت  ملی  شرکت 
نفتخیز جنوب قرار داد توسعه میدان نفتی بالا رود بین شرکت 
ملی مناطق نفتخیز جنوب به عنوان کارفرما و شرکت های 
ملی حفاری ایران و مهندسی و ساختمانی جهانپارس امضا 

و مبادله شد.
به گزارش روابط عمومی شرکت ملی حفاری ایران امضای 
قرارداد توسعه این میدان همزمان با مبادله اسناد ۱3 قرارداد 
طرح نگهداشت و افزایش تولید نفت با هدف حفظ جریان کار 
و اشتغال در صنعت نفت، میان دو شرکت ملی مناطق نفتخیز 
جنوب و نفت فلات قاره و ۱4 شرکت ایرانی صورت پذیرفت.

توسعه میدان نفتی بالارود در شمال استان خوزستان در دو 
بخش سطح الارضی و تحت الارضی تعریف و در دو بخش 
برون  چاهی شامل ایجاد لوکیشن، خط انتقال آب و... و درون  
چاهی شامل تامین دکل، ارایه خدمات فنی و مهندسی حفاری 

انجام می شود.
در این قرارداد که ارزش آن بیش از 4۱ میلیون یورو برآورد 
گردیده، شرکت ملی حفاری ایران با مشارکت شرکت مهندسی 
و ساختمانی جهانپارس همکاری می کند و حفاری شش حلقه 
چاه توسعه ای با بکارگیری دو دکل حفاری سنگین در مدت 

۲4 ماه حفاری بخشی از شرح کار اجرای پروژه است.
مناطق  ملی  میان شرکت  توافق  با  پروژه  اجرای  در جریان 
نفتخیز جنوب و ملی حفاری برای شتاب بخشی در اجرای 
پروژه احتمال به  کارگیری یک دستگاه حفاری دیگر نیز مدنظر 
از این در راستای  ایران پیش  قراردارد. شرکت ملی حفاری 
طرح توسعه ۲8 مخزن در مناطق نفتخیز جنوب ، اجرای دو 
پروژه توسعه میدان نفتی گچساران در گستره عملیاتی شرکت 
ملی مناطق نفتخیز جنوب و توسعه میدان نفتی نفت شهر در 
حوزه شرکت نفت مناطق مرکزی را برعهده گرفت که این دو 
پروژه با پیشرفت مناسب در دست اجرا می باشد. ۱3 قرارداد 
طرح نگهداشت و افزایش تولید نفت، صبح امروز )دوشنبه، ۲۷ 
مردادماه( بین دو شرکت نفت فلات قاره ایران و ملی مناطق 
نفت خیز جنوب )کارفرما( با ۱3 شرکت ایرانی )پیمانکار( امضا 
شد. ارزش مجموع این قراردادها بیش از یک میلیارد و ۵۲۷ 
میلیون یورو اعلام شده است و با اجرای این قراردادها، حدود 

۱8۵ هزار بشکه به ظرفیت تولید نفت کشور افزوده می شود.
ین ۱3 قرارداد که حوزه اجرایی آن در پنج استان خوزستان، 
خواهد  هرمزگان  و  بوشهر  احمد،  بویر  و  کهگیلویه  فارس، 
بود، مشتمل بر ۱۱ قرارداد به کارفرمایی شرکت ملی مناطق 
نفت خیز جنوب و دو قرارداد به کارفرمایی شرکت نفت فلات 
قاره ایران است و همه پیمانکاران طرف قرارداد مطابق روال 
تولید  افزایش  و  نگهداشت  قراردادی طرح  بسته های  جاری 
نفت، شرکت های ایرانی هستند. بر این اساس، قراردادهای 
با شرکت  دو  و گرنگان، هر  پروژه چلینگر  و  زیلایی  پروژه 
گلوبال پتروتک کیش، پروژه رامین با شرکت توسعه صنعت 
نفت و گاز پرشیا، پروژه منصورآباد با شرکت توسعه پتروایران، 
پروژه  پاسارگاد،  انرژی  با شرکت گسترش  پروژه سیاه مکان 
مارون ۲ و ۵ و پروژه مارون 6 با شرکت تنکو، پروژه مارون ۱ و 
4 با شرکت حفاری شمال )هلدینگ انرژی گستر سینا(، پروژه 
مارون 3 با شرکت مهندسی و ساخت تأسیسات دریایی ایران، 
پروژه بالارود با )مشارکت( ملی حفاری ایران و مهندسی و 
ساختمانی جهانپارس و پروژه اهواز ۱ و 4 با )مشارکت( صنایع 

نفت و انرژی قشم و مارون کاران به امضا رسید.
نیز  ایران  قاره  فلات  نفت  شرکت  رسالت  پروژه  قرارداد 
ایران  دریایی  تأسیسات  ساخت  و  مهندسی  )مشارکت(  با 
)مشارکت(  با  نیز  فروزان  پروژه  و  هوشمند  راهبردهای  و 

پتروپارس و مبین سازه گستر امضا شد.

شرکت توزیع برق خوزستان :
عملیات تامین روشنايی شادگان انجام شد

عملیات جهادی تعمیر و تامین روشنایی در حوزه مدیریت توزیع 
نیروی برق شادگان با موفقیت انجام شد.

 به گزارش روابط عمومی شرکت توزیع نیروی برق خوزستان، 
این عملیات در راستای طرح قرارگاه پنجشنبه های جهادی 
و  ها  نیاز  رفع  و  خدمات  ارتقاء  با  رابطه  در  شادگان  ادارات 
مشکلات ضروری مردم در حوزه های مختلف در روستای 
چومه سید علوان با حضور مسئولین در محل فرمانداری صورت 
گرفت. در همین راستا با بررسی های کارشناسی، تعمیر و تامین 
روشنایی این منطقه در دستور کار مدیریت توزیع برق شادگان 
قرار گرفت که ظرف مدت یک روز بصورت ضربتی توسط گروه 

روشنایی این مدیریت به انجام رسید. 
بر اساس این گزارش، بدنبال درخواست های مردم و مشترکین 
نسبت به افت ولتاژ شبکه برق در مناطق دیگری از شهرستان، 
عملیات رفع ضعف افت ولتاژ شبکه برق با تعویض، نصب و 
راه اندازی یک دستگاه ترانس ۵۰۰ کیلو ولت آمپر در خیابان 

پاسداران، از جمله اقدامات اخیر در هفته گذشته می باشد. 

برپایه نسل جدید ؛
زيرساخت شبکه مخابراتی 

مجتمع بندر امام به روز رسانی شد
با ایجاد و توسعه زیرساخت شبکه مخابراتی مجتمع بندری امام 
خمینی)ره( برپایه نسل جدید سامانه های مخابراتی امکان بهره 
گیری از فناورهای نوین ارتباطاتی در این مجتمع بزرگ بندری 
فراهم شد. به گزارش روابط عمومی اداره کل بنادر و دریانوردی 
استان خوزستان، عادل دریس مدیرکل بنادر و دریانوردی استان 
خوزستان و مدیر منطقه ویژه اقتصادی بندر امام خمینی)ره( با 
اشاره به اهمیت فناوری ارتباطاتی FTTXاظهار داشت: با 
تغییر بستر شبکه مخابراتی این مجتمع بندری از کابل مسی 
به فیبر نوری که با بهره گیری از توان و تخصص نیروهای 
داخلی صورت پذیرفت، زمینه ارائه خدمات متنوع ارتباطاتی به 
همه کابران از جمله مشتریان خدمات بندری و دریایی در این 
مجتمع بزرگ بندری میسر شد. دریس در ادامه افزود: کاهش 
هزینه های تعمیر و نگهداری شبکه فیبر نوری در مقایسه با 
شبکه کابل مسی، پیشگیری از فرسودگی و خرابی های متعدد 
اجرای  ارتباطی می شد و  ناپایداری سامانه های  به  که منجر 
اهم  از  پدافند غیرعامل در حوزه مخابراتی  دستورالعمل های 

اهداف بهینه سازی در شبکه مخابراتی بود.

دبیرستاد امر به معروف و نهی ازمنکر خوزستان :

تذكرلسانیجلویبسياریازفسادهاراميگيرد

نماینده مردم ماهشهر و هندیجان :

احداثسدمارون۲دامهاوكشاورزیرانابودكردهاست

از سال 84 تا پایان سال 98 ؛

درآمدمنطقهآزاداروند3هزارميلياردتومانبودهاست


